
Z A P I S N I K
sa PEDESETŠESTE sednice Skupštine gradaČačka, 

održane 26. januara 2012. godine,
 u velikoj sali Skupštine grada Čačka u Čačku

Sednica je počela u 10 sati i 10 minuta. 

Sednicu  je,  u  skladu  sa  članom  123.  Poslovnika  o  radu  Skupštine  otvorio  i 
predsedavao joj Veljko Negovanović, predsednik Skupštine grada Čačka.

Predsednik Skupštine je obavestio odbornike da je, na početku sednice,  prema 
izveštaju koji je dobio od Stručne službe Skupštine, prisutno 64 odbornika. 

Pored  odbornika  sednici  Skupštine  su  prisustvovali,  zamenik  Gradonačelnika, 
članovi  Gradskog  veća,  predstavnici  gradskih  uprava  i  predstavnici  sredstava  javnog 
informisanja.

Sednici Skupštine od početka do kraja nisu prisustvu odbornici Zoran Romandić, 
Andrija  Janković  i  Brankica  Terzić,  koji  su  obavestili  da  nisu  u  mogućnosti  da 
prisustvuju današnjoj sednici.

Predsedavajući, predsednik Skupštine je potom obavestio odbornike da im je uz 
poziv za današnju sednicu Skupštine dostavljen zapisnik sa 55. sednice Skupštine, radi 
usvajanja.

Pitao je  odbornike  da li  imaju  primedaba na zapisnik  sa pedesetpete   sednice 
Skupštine od  27.i 28. decembra 2011. godine. 

Pošto se  niko nije javio za reč, Skupština je, sa 49 glasova za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se zapisnik sa pedesetpete sednice Skupštine grada Čačka od  27. i  28. 
decembra  2011. godine, bez primedbi.

Zatim je predsedavajući,  predsednik  Skupštine obavestio odbornike da im je 
predlog dnevnog reda sa odgovarajućim materijalom  dostavljen uz poziv za sednicu,   pa 
je pitao odbornike da li ima predloga za izmenu ili dopunu dnevnog reda.

Za reč se javio Stojan Marković koji je rekao da je radnik Gradske uprave Dragan 
Ćuković  dostavio  materijal  koji  ukazuje  ne  nezakonitosti  i  propuste  u  radu  Gradske 
uprave i smatra da Skupština grada treba da se izjasni po ovom pitanju. Predložio je da se 
u dnevni red doda tačka Informacija o kršenju kodeksa ponašanja funkcionera zaposlenih 
u Gradskoj upravi i javnim službama grada Čačka.



Predsednik Skupštine je predlog Stojana Markovića stavio na glasanje. Za ovaj 
predlog  se  izjasnilo   27  odbornika,  a  36  odbornika  je  bilo  protiv,  pa  je  predsednik 
Skupštine konstatovao da predlog nije dobio potrebnu većinu da bi se našao na dnevnom 
redu.

 Pošto  više  nije  bilo  predloga  za  izmenu  ili  dopunu  dnevnog  reda 
Skupština je, sa 38 glasova za, i 22 glasa protiv,  utvrdila sledeći

D n e v n i   r e d

1. Predlog akcionog plana zapošljavanja grada Čačka za 2012. godinu

2. Predlog odluke  o davanju saglasnosti  na  Statut  javne  ustanove „Turistička 
organizacija Čačka“

3. Predlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada Doma kulture Čačak za 
2012. godinu

4. Predlog odluke  o davanju saglasnosti  na  Program rada  Umetničke  galerije 
„Nadežda Petrović“ Čačak za 2012. godinu

5. Predlog odluke  o davanju  saglasnosti  na Program  rada  Narodnog muzeja 
Čačak za 2012. godinu

6. Predlog odluke  o davanju  saglasnosti  na Program rada  Gradske biblioteke 
„Vladislav Petković Dis“ za 2012. godinu 

7. Predlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  na  Program  rada  Međuopštinskog 
istorijskog arhiva za grad Čačak i opštine Gornji Milanovac i Lučani za 2012. 
godinu

8. Predlog Komisije za kadrove i mandatno-imunitetska pitanja Skupštine
      grada Čačka

9. Predlog rešenja o davanju saglasnosti osnivačima ORK „Mladost Čačak“ da 
naziv kluba može da sadrži naziv grada Čačka

10. Odgovori na odbornička pitanja:
- Tanje Mihajlo
- Olge Jakšić,
- Raška Markovića,
-Duška Selakovića,
-Stojana Markovića,
-Milke Vučić,
-Miodraga Rajčića,
-Saše Trifunovića,
-Jola Pešića i
-Dmitra Popovića,



RAD PO POJEDINIM TAČKAMA DNEVNOG REDA

PRVA TAČKA: Predlog akcionog plana zapošljavanja grada Čačka za 2012. godinu

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podneo  je  Saša  Obradović, 
predsednik Lokalnog saveta za zapošljavanje. 

Predsednik Skupštine je otvorio pretres u načelu.

U  pretresu su  učestvovali  Branislav  Lazović,  Radovan  Gostiljac,  Mirjana 
Milenković, Stojan Marković, Dmitar Popović, Milovan Ostojić, Veljko Negovanović, 
Predrag Blagojević, Predrag Nikitović i Jole Pešić.

Branislav  Lazović  je  podsetio  da  je  svojevremeno,  kada  je  skupština  davala 
saglasnost  na   privatizaciju  preduzeća  u  gradu tražio  da  se  lokalna  samouprava  više 
angažuje u pronalaženju strateškog partnera i dobrih firmi koje bi kupile naša preduzeća i 
zadržale postojeći broj radnika. Proces privatizacije je uništio većinu preduzeća mnogo 
radnika je ostalo bez posla a  država tek sad uviđa veliki problem nezaposlenosti pa se 
donošenjem Akcionog plana zapošljavanja samo ublažavaju posledice loših odluka vlasti. 
Podsetio je da je postavio odborničko pitanje  kako se kretao  broj zaposlenih od 1990. 
godine pa do danas  u našem gradu ali da nije dobio odgovor. U materijalu Akcionog 
plana navedeno je  da je u prethodnom periodu u našem gradu zaposleno oko 10 000 ljudi 
i pitao da li je taj podatak tačan. Akcionim planom koji se odnosi na samozapošljavanje 
predviđeno je izdvajanje  od dvesta hiljada dinara a on predlaže da se poveća iznos na 
trista  hiljada  dinara.  Istakao  je  da  bi  država  trebala  da  subvencije  za  zapošljavanje 
dodeljuje domaćim firmama a ne strancima koji kupuju preduzeća  otpuštaju radnike a 
onda uz subvenciju države ponovo zapošljavaju uglavnom manji broj radnika .

Radovan Gostiljac je rekao da je pitanje zapošljavanja u našem gradu tema broj 
jedan. Istakao je veliki značaj ovog Akcionog plana i rekao da se sastoji od tri dela i to od 
subvencija za zapošljavanje, za samozapošljavanje i zapošljavanje preko javnih radova. 
Naglasio je da su opredeljena sredstva za zapošljavanje  mnogo veća nego prethodne 
godine  što  je  za  pohvalu.  Pitao  je  da  li  su  izdvojena  sredstva  do  sada  postigla 
odgovarajući  efekat,  kakva  je  dalja  sudbina  zaposlenih  sprovođenjem  ovog  plana  u 
predhodnom periodu. Smatra  da je Akcioni  plan dobar  pravac za rešavanje problema 
nezaposlenosti u našem gradu i rekao da će odbornička grupa DS podržati ovaj plan.

Mirjana Milenković je naglasila da će odbornička grupa DS – SPO glasati za ovaj 
Akcioni  plan  jer  je  u  interesu   građana.  Rekla  je  da  je  privreda  u  gradu  u  velikim 
problemima , preduzeća se zatvaraju ili posluju sa gubicima raste broj nezaposlenih, pa je 
pitala  kakav je plan gradskog rukovodstva da zaštiti interese preivrednika i preduzetnika. 
Navela je primer da je u 2011. godini bio slučaj da se pre objavljivanja  Konkursa za 
jevne radove znalo koje će preduzeće biti izabrano i nada se da takvih slučajeva neće biti 
u ovoj godini. Pitala je zašto nije očišćeno korito Lozničke reke i da li  preduzeća koja su  
izabrana za obavljanje  javnih radova nekom podnose izveštaj o obavljenom poslu,  i da li 
neko snosi odgovornost kada posao nije urađen. Smatra da lokalna samouprava treba više 



da  se  angažuje  u  obrazovanju  poljoprivrednih  proizvođača  na  selima  ,  a  naročito  u 
pogledu važnosti  ukrupnjavanja poljoprivrednih poseda.

Stojan  Marković  je  na početku svog izlaganja  rekao da  će  odbornici  LDP –a 
podržati ovaj Akcioni plan, ali smatra da će najveći  problem biti realizacija plana. Pitao 
je zbog čega ovaj Akcioni plan ne sadrži program  za zapošljavanje invalida i samohranih 
majki, što je bio slučaj prethodnih godina. Naglasio je važnost  saradnje između lokalne 
samouprave i Nacionalne službe za zapošljavanje i rekao da treba poštovati dogovor sa 
ovom službom. Ukazao  je na pojavu da se u pojedinim gradskim službama zapošljavaju 
lica sa teritorije drugih opština i pitao koliko ima nezaposlenih diplomiranih ekonomista 
u našem gradu na evidenciji tržišta rada. Smatra da prvo treba zaposliti ljude koji žive u 
našem gradu, a nakon toga ljude iz drugih opština. Rekao je da treba sprečiti nezakonite 
radnje u Gradskoj upravi za lokalni ekonomski razvoj.

Dmitar Popović smatra da ovaj Akcioni plan nije dobar, osim u stavkama koje se 
odnose na pokretanje malog biznisa. Istakao je da gradska vlast prethodnih godina  ništa 
nije  uradila  da  pomogne  privredni  razvoj,  poljoprivrednu  proizvodnju,  a  naročito 
podizanje preređivačkih pogona i pomoć u plasmanu proizvoda. Smatra da  gradska vlast 
treba da se uključi u sve aktivnosti koje su  u interesu našeg grada  i sugrađana..

Milovan Ostojić je rekao da je predlog Akcionog plana za zapošljavanje dobar. 
Smatra da preduzetnici koji konkurišu za sredstva za samozapošljavanje moraju podneti 
obimnu dokumentaciju  pa bi  ovo trebalo pojednostaviti.   Predložio  je  da se  razmotri 
mogućnost da se firme stimulišu tako što će dobiti subvenciju  ukoliko povećaju broj 
zaposlenih  u toku godine. Istakao je da    takozvani uvoznički lobi  ima veliki uticaj na 
loše poslovanje proizvodnih firmi, a da država ništa ne čini da se to spreči. Naglasio je da 
bi u martu 2012.godine trebalo da počnu radovi na izgradnji auto- puta Beograd-Ljig-
Čačak,  da će to biti od velikog interesa za naš grad i prilika za zapošljavanje većeg broja 
radnika.

Veljko  Negovanović  je  obavestio  odbornike   da  je  prisustvovao  sastanku  u 
ministarstvu za infrastrukturu i da je po njegovim saznanjima jedino izvesno izvođenje 
radova, pored Koridora 10, na Koridoru 11, odnosno izgradnja autoputa Beograd-Ljig-
Čačak koji je država odredila kao ekonomski isplativ prioritet a da će se partneri za ovu 
investiciju tražiti u Turskoj i Azejberdžanu.  Od interesa za naš grad će biti i izgradnja 
puta E-7 Preljina-Pojate koja se takođe planira u narednom periodu..

Predrag Blagojević smatra da krivicu za loše stanje ne treba prebacivati na državu 
jer po njegovom mišljenju lokalna vlast nije uradila ništa da se popravi stanje u privredi a 
naročito u poljoprivredi.

Predrag Nikitović smatra da je ovim Akcionim planom predviđeno nedovoljno 
sredstava za zapošljavanje.  Mišljenja je da treba izvršiti  preraspodelu i  više sredstava 
izdvojiti  za samozapošljavanje. Rekao je da je svako zainteresovano lice u prethodnom 
periodu moglo da podnese inicijativu za privatizaciju da je postupak sprovodila državna 
gencija a da  lokalna samouprava nije mogla da  utiče na ovaj proces. Država je dopustila 



da poljoprivreda zapadne u teškoće jer nije na vreme nešto preduzela da se proizvodnja 
podstake i postane isplativa. Naveo je primer da je u prethodnom periodu u našoj zemlji 
bilo dva miliona krava muzara, a da ih u ovom trenutku ima oko petsto hiljada i pitao da 
li lokalne samouprave mogu bez pomoći države da preduzmu neke mere kako bi se stanje 
u govedarstvu popravilo.

Na postavljena pitanja i primedbe u toku pretresa odgovarao je Saša Obradović, 
predsednik Lolalnog saveta za zapošljavanje.

Stojan Marković je reklamirao povredu poslovnika o radu Skupštine  i to člana 
219 po kome odbornik ima pravo da bude obavešten o svim pitanjima koja su od značaja 
za vršenje odborničke dužnosti.

Mirjana Milenković je takođe reklamirala povredu člana 219 Poslovnika o radu 
Skupštine i tražila pravo na repliku.

Predsednik  Skupštine,  Veljko  Negovanović  je  objasnio  da  nije  bilo  povrede 
Poslovnika o radu Skupštine, a pošto odbornik Mirjana Milenković nije bila zadovoljna 
odgovorom  predsednika  Skupštine,  tražila  je  da  se  Skupština  izjasni   o  povredi 
Poslovnika. Predsednik Skupštine je pozvao odbornike da se izjasne o navodu odbornika 
Stojana Markovića i Mirjane Milenković da  je povređen član 219 Poslovnika o radu. Za 
se  izjasnilo  16  odbornika,  a  34  odbornika  je  bilo  protiv,  pa  je  predsednik  Skupštine 
konstatovao da je Skupština većinom glasova odlučila da nije povređen Poslovnik o radu 
Skupštine. 

Pošto se više niko nije javio za reč, Skupština je sa 38 glasova za,  donela Akcioni 
plan u načelu.

Predsednik Skupštine je otvorio raspravu u pojedinostima i obavestio Skupštinu 
da nije bilo  podnetih amandmana na predlog Akcionog plana za zapošljavanje grada 
Čačka za 2012.godinu.

U pretresu se za reč javio  Rade Vlastelica koji je reklamirao povredu poslovnika 
o radu Skupštine i to člana 142 stav 1 koji se odnosi na to da odborniku koji želi da 
govori o povredi ovog poslovnika, predsednk Skupštine daje reč odmah po završenom 
izlaganju   prethodnog govornika,  zatim člana  142 stav  2  koji  se  odnosi  na  to  da  je 
odbornik dužan da navede koja je odredba poslovnika po njegovom mišljenju povređena, 
da je citira  i  obrazloži  u čemu se sastoji  povreda,  s tim što može govoriti  najduže 3 
minuta, pri čemu se ne računa vreme potrebno za citat. Takođe je reklamirao i povredu 
člana  143  koji  se  odnosi  na  to  da  je  Predsednik  Skupštine  dužan  da  da  objašnjenje 
povodom izrečene primedbe o povredi Poslovnika.

Predsednik Skupštine je izjavio da nije povredio Poslovnik,   a pošto odbornik 
Rade Vlastelica nije bio zadovoljan odgovorom predsednika Skupštine tražio je da se 
Skupština izjasni posebno o svakom navedenom članu. Predsednik Skupštine je pozvao 



odbornike da se izjasne o navodu odbornika Rada Vlastelice da je povređen član 142 stav 
1, zatim član 142 stav 2 i član 143 Poslovnika.

Za izrečenu tvrdnju da je povređen član 142 stav 1 Poslovnika se izjasnilo 23 
odbornika, a 36 odbornika je bilo protiv,  pa je predsednik Skupštine konstatovao da nije 
povređen Poslovnik o radu Skupštine.

Za izrečenu tvrdnju da je povređen član 142 stav 2 Poslovnika se izjasnilo 23 
odbornika, a 36 odbornika je bilo protiv,  a 1 je bio uzdržan, pa je predsednik Skupštine  
konstatovao da nije povređen Poslovnik o radu Skupštine.

Za izrečenu tvrdnju da je povređen član 143 Poslovnika se izjasnilo 22 odbornika, 
a 35 odbornika je bilo protiv, a 1 je bio uzdržan, pa je predsednik Skupštine konstatovao 
da nije povređen Poslovnik o radu Skupštine.

Pošto se više niko nije javio za reč Skupština je, sa 48 glasova za, uz 2 uzdržana 
glasa, donela

AKCIONI PLAN
ZAPOŠLJAVANJA GRADA ČAČKA ZA 2012. GODINU,

u celini, u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Akcioni plan je sastavni deo zapisnika.

DRUGA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na Statut javne ustanove    
                             „  Turisti  č  ka     organizacija   Č  a  č  ka  “  

Uvodno  izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podneo  je  Miodrag  Stevanić, 
direktor Javne ustanove „Turistička organizacija Čačak“.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu  su učestvovali  Olga  Jakšić,  Tomislav  Erić,  Vladan Milić,  Sekretar 
Skupštine Ljubodrag Petković,  zamenik predsednika Skupštine Svetlana  Mladenović i 
Predrag Blagojević.

Olga Jakšić je pitala ko saziva Upravni odbor TOČ-a i da li su pojedini članovi 
Upravnog  odbora  održali  tajni  sastanak  u  restoranu  „Lovac“  povodom  razmatranja 
Statuta TOČ-a. Mišljenja je da ne treba dati saglasnost na  ovakav Statut jer nije urađen u 
skladu sa Zakonom o turizmu. TOČ je proširila svoju delatnost tako da su predviđene 
delatnosti ove organizacije kojima ne bi trebalo da se bavi kao na primer trgovina na 
malo,  prodaja nameštaja,  zavesa i  sl.   A najmanje se govori o onome zbog čega ova 
ustanova postoji. Pitala je šta je to turistički proizvod. Rekla je da je jedno lice dobilo 
otkaz u firmi koja se bavi turizmom a da je nakon toga postavljeno za zamenika direktora 
u  TOČ.  Naglasila  je  da  je  TOČ  ranije  imala  osam  zaposlenih  a  da  ih  je  sada 



dvadesetčetvoro i smatra da je direktor odgovoran za to. Tražila je da sekretar Skupštine 
objasni zbog čega  je ovakav tekst dostavljen odbornicima

Tomislav Erić je naglasio da TOČ  mora da Skupštini dostavi detaljan izveštaj o 
radu , finansijski izveštaj i program rada kao i sva druga javna preduzeća.Smatra da vlast 
mora više da obrati pažnju i detaljnije kontroliše rad ove ustanove.

Vladan  Milić  je  pitao  zbog  čega  još  nisu  izmirene  obaveza  TOČ prema  FK 
„Orlovac“ iz Mrčajevaca povodom učestvovanja ovog fudbalskog kluba na Kupusijadi  i 
zašto su izdvojena sredstva za ovaj  kulub skoro duplo manja u odnosu na prethodnu 
godinu.

Ljubodrag Petković je objasnio da predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut 
javne  ustanove  TOČ utvrdilo  Gradsko  veće,  a  da  on,  kao  Sekretar  Skupštine,  nema 
nikakva ovlašćenja da kontroliše valjanost Statuta..

Svetlana  Mladenović,  zamenik  predsednika  Skupštine,  je  istakla  da  određeni 
odbornici  konstantno komentarišu  rad  jednog preduzeća  i  smatra  da to  rade  iz  ličnih 
razloga. Pohvalila je rad direktora TOČ i rekla da je dosta toga urađeno od kada je on na 
čelu ustanove, kao na primer da je Ovčar Banja proglašena za banju što je od velikog 
interesa za naš grad, zatim kupovina dva katamarana, turističkog vozića, uspostavljanje 
dobrih odnosa sa turističkim organizacijama širom Srbije.

Predrag  Blagojević  je  rekao  da  pohvale  za  direktora   ove  organizacije  nisu 
opravdane i da on nema nikakve zasluge za proglašenje Ovčar Banje za banjsko područje. 
Smatra da TOČ ne radi dobro  jer način na koji se posluje u ovoj turističkoj organizaciji 
ne unapređuje turističku ponudu niti dovodi veći broj gostiju u naš grad..

Na postavljena pitanja i primedbe u toku pretresa odgovarao je Miodrag Stevanić, 
direkotr Javne ustanove „Turistička organizacija Čačak.

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je sa 39 glasova za, i 21 glasova protiv,  
donela

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA STATUT JAVNE USTANOVE

 „TURISTIČKA ORGANIZACIJA ČAČKA“

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka je sastavni deo zapisnika.



TREĆA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada Doma    
                              kulture   Č  a  č  ak     za   2012.   godinu  

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog reda  podneo je  Dragojlo  Jerotijević, 
direktor Doma kulture u Čačku.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu je učestvovala Sanja Azanjac Šišović koja je rekla da ovaj program 
rada Doma kulture sadrži propuste kao i prošlogodišnji. Istakla je da Dom kulture ima 
višak zaposlenih a da traži novog urednika i pitala da li je to predviđeno sistematizacijom 
radnih mesta. Naglasila je da sadržaj dramskog programa nije baš na zavidnom nivou s 
obzirom da je planirano deset predstava za odrasle i četiri predstave za decu. Rekla je do 
ove godine programom nisu predviđeni opera i balet. Smatra da likovni program treba 
ukinuti  s  obzirom da  da  u  gradu postoje  galerije,  a  da   mora  više  negovati  scenske 
sadržaje i sopstvenu produkciju. Pitala je zašto Dom kulture nema bioskopsku salu  i 
mišljenja je da bi to bilo od velikog interesa za naš grad. 

Na  pitanja  postavljena  u  pretresu  odgovorio  je  Dragojlo  Jerotijević, 
direktor Doma kulture u Čačku.

Pošto se više niko nije javio za reč, Skupština je sa 38 glasova za, uz 16 uzdržanih 
glasova,  donela 

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA 

DOMA KULTURE ČAČAK ZA 2012. GODINU

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka je sastavni deo zapisnika.

ČETVRTA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada 
                                  Umetničke galerije „Nadežda Petrović“ Čačak za 2012. godinu

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podnela  je  Milica  Petronijević, 
direktor Umetničke galerije „Nadežda Petrović“ Čačak.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu je učestvovao Predrag Blagojević koji je rekao da  na sednici Saveta za 
budžet i finansije nije bilo predstavnika Umetničke galerije kao izvestioca, pa je zbog 
toga tačka skinuta sa dnevnog reda. Istakao je da će odbornička grupa DS-SPO podržati 
ovaj Program rada.



Pošto se više niko nije javio za reč, Skupština je sa 47 glasova za,  donela 

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA 

UMETNIČKE GALERIJE „NADEŽDA PETROVIĆ“
 ČAČAK ZA 2012. GODINU

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

 Odluka je sastavni deo zapisnika.

PETA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na Program  rada Narodnog 
                           muzeja   Č  a  č  ak     za   2012.   godinu  

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podnela  je Delfina Rajić, direktor 
Narodnog muzeja Čačak.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je sa 44 glasa za,  1 glasom protiv,  uz 2 
uzdržana glasa,  donela 

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA 

NARODNOG MUZEJA ČAČAK ZA 2012. GODINU

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.
 Odluka je sastavni deo zapisnika.

ŠESTA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada Gradske 
                               biblioteke „Vladislav Petković Dis“ za 2012. godinu 

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podnela  je  Danica  Otašević, 
direktor Gradske biblioteke „Vladislav Petković Dis“.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se u pretresu niko nije javio za reč, Skupština je sa 48 glasova za, uz 3 
uzdržana glasa,  donela

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA 

GRADSKE BIBLIOTEKE „VLADISLAV PETKOVIĆ-DIS“ 
ČAČAK ZA 2012. GODINU

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

 Odluka je sastavni deo zapisnika.



SEDMA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada 
                               Međuopštinskog istorijskog arhiva za grad Čačak i opštine       
                               Gornji Milanovac i Lučani za 2012. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podnela je Lela Pavlović, direktor 
Međuopštinskog istorijskog arhiva.  

 
Predsednik Skupštine je otvorio pretres. 

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je sa 52 glasa za,  uz 3 uzdržana  glasa, 
donela 

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA 

MEĐUOPŠTINSKOG ISTORIJSKOG ARHIVA ZA GRAD ČAČAK I OPŠTINE 
GORNJI MILANOVAC I LUČANI ZA 2012. GODINU

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

 Odluka je sastavni deo zapisnika.

OSMA TAČKA: Predlog Komisije za kadrove i mandatno-imunitetska pitanja 
                            Skup  š  tine     grada   Č  a  č  ka  

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podnela  je  Ranka  Plazinić, 
predsednik Komisije za kadrove i mandatno-imunitetska pitanja.

1. Predlog rešenja o imenovanju   Š  kolsk  og   odbora   Prehrambeno-   
    ugostiteljske škole u Čačku           

Predsednik Skupštine je otvorio pretres. 

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je sa 37 glasova za, uz 10 uzdržanih 
glasova,  donela 

REŠENJE
O IMENOVANJU ŠKOLSKOG ODBORA 

PREHRAMBENO-UGOSTITELJSKE ŠKOLE U ČAČKU

tako što se imenuju Jelena Ružić, Tanja Simović, Tanja Marjanović, Vlade Milosavljević, 
Tomislav Đokić, Biljana Vasojević, Zoran Pantović, Radojko Vidojević, i Goran Dimić.

 Rešenje je sastavni deo zapisnika.



             2. Predlog     re  š  enja      o     razre  š  enju     odnosno     imenovanju     jednog   č  lana                      
                 Š  kolskog     odbora     OŠ „Ratko Mitrović“   Č  a  č  ak  

Predsednik Skupštine je otvorio pretres. 

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je sa 37 glasova za, uz 11 uzdržanih 
glasova,  donela 

REŠENJE
O RAZREŠENJU ODNOSNO IMENOVANJU JEDNOG ČLANA

ŠKOLSKOG ODBORA OŠ „RATKO MITROVIĆ“ ČAČAK

tako što se razrešava  Milan Grujanac, a imenuje Zoran Savković.

 Rešenje je sastavni deo zapisnika.

          3. Predlog rešenja o imenovanju   vršioca dužnosti direktora Gradske        
              stambene agencije u Čačku

Predsednik Skupštine je otvorio pretres. 

U  pretresu  su  učestvovali  Jole  Pešić,  Stojan  Marković,  Ljubodrag  Petković 
sekretar Skupštine i Predrag Blagojević.

Jole  Pešić  je  istakao  da  nije  pravilno  sproveden  Konkurs  za  izbor  direktora 
Gradske stambene agencije. Rekao je da prema Zakonu o javnim agencijama Konkurs 
treba da traje 15 dana i da se objavi u najmanje 2 glasila sa određene teritorije, a da je 
trajao 7 dana i da je objavljen samo u listu „Čačanski glas“. Naglasio je da je Upravni 
odbor Gradske stambene agencije predložio direktora a ne vršioca dužnosti i smatra da 
Upravni odbor treba da raspisše novi Konkurs, a da Skupštini predloži vršioca dužnosti 
dok se novi konkurs ne sprovede.

Stojan  Marković  je  rekao  da  je  Upravni  odbor  Gradske  stambene  agencije 
odgovoran zbog poništavanja Konkursa i da treba raspisati novi konkurs. Smatra da u 
predlogu Komisije za kadrove i mandatno-imunitetska pitanja za izbor vršioca dužnosti 
direktora Gradske stambene agencije treba da bude navedeno u kom vremenkom periodu 
se vrši funkcija vršioca dužnosti direktora ove agencije.

Ljubodrag Petković, sekretar Skupštine, je naglasio da nije ispoštovana zakonska 
procedura u sprovođenju Konkursa za izbor direktora Gradske stambene agencije. Rekao 
je da je zakonom predviđeno da vršioc cužnosti  direktora može vršiti  ovu funkciju u 
periodu do šest meseci.

Predrag Blagojević je istakao da je Gradska stambena agencija bespotrebna i da 
Statutom  nije predviđeno da je obavezno da bude osnovana. Rekao je da je raspisivanje 



Konkursa  za  izbor  direktora  Gradske  stambene  agencije  dokaz  da  ova  agencija  ima 
kadrove koji nisu adekvatni za poslove koje obavljaju.

Pošto se više niko nije javio za reč, Skupština je sa 35 glasova za, i 21 glasom 
protiv,  donela 

REŠENJE
 O IMENOVANJU VRŠIOCA DUŽNOSTI DIREKTORA

 GRADSKE STAMBENE AGENCIJE U ČAČKU

tako što se imenuje Brankica Jelić .

 Rešenje je sastavni deo zapisnika.

DEVETA TAČKA: Predlog rešenja o davanju saglasnosti osnivačima ORK  
                                „  Mladost   Č  a  č  ak  “   da     naziv     kluba     mo  ž  e     da     sadr  ž  i     naziv     grada      
                                Č  a  č  ka  

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podnela   je  Slavica  Karanac, 
načelnik Gradske uprave za stručne poslove Skupštine, Gradonačelnika i Gradskog veća.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.
Pošto se  niko nije javio za reč, Skupština je sa 48 glasova za, uz 3 uzdržana glasa, 

donela

REŠENJE
O DAVANJU SAGLASNOSTI OSNIVAČIMA ORK

 „MLADOST ČAČAK“DA NAZIV KLUBA MOŽE DA
 SADRŽI NAZIV GRADA ČAČKA

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Rešenje  je sastavni deo zapisnika.

DESETA TAČKA: Odbornička pitanja   i odgovori  

Predsednik Skupštine  pitao  je  odbornike  da  li  su  zadovoljni  dostavljenim 
odgovorima nadležnih organa i službi, na postavljena odbornička pitanja. 

Odbornik Tanja Mihajlo je izjavila da je zadovoljna dostavljenim odgovorom.

Odbornik  Olga Jakšić je u vezi odgovora iz „Gradskog zelenila“ o prodaji objekta 
u Ivanjici imala dopunsko pitanje da li je legalna prodaja kada se na licitaciju javi jedan 
kupac i zašto u ugovoru stoji da će objekat biti uklonjen a on je i dalje tamo i novi vlasnik 
ga koristi. U vezi  odborničkih pitanja postavljenih na predhodnim sednicama Skupštine 
direktoru Turističke organizacije Čačka, na koje je dobila odgovore bila je zadovoljna 
dostavljenim odgovorom    u  vezi  posete  zaposlenih   sajmovima,  a  nije  zadovoljna 



odgovorom o zaposlenju Novitović Dragice i  putnih naloga kojima direktor  pojedine 
zaposlene  upućuje u Beograd.

Odbornik Raško Marković je izjavio da će se o prispelim odgovorima izjasniti na 
sledećoj sednici jer nije na vreme dobio materijal.

Odbornik  Duško Selaković je izjavio da je zadovoljan dostavljenim odgovorom.

Odbornik Stojan  Marković  se  najpre  zahvalio  načelniku  Gradske  uprave  za 
finansije na blagovremeno dostavljenom odgovoru, ali samim odgovorom nije zadovoljan 
pa će preformulisati pitanje.

Odbornik Milka Vučić je izjavila da nije zadovoljna dostavljenim odgovorom, jer 
je suština njenog pitanja bila da li postoji način da se pomogne  trudnicama i porodiljama.

Odbornik  Miodrag Rajčić je izjavio da je zadovoljan dostavljenim odgovorom.

Odbornik  Saša Trifunović je izjavio da nije zadovoljan dostavljenim odgovorom 
iz JKP „Parking servis“, pa je ponovo tražio da mu se dostavi spisak zaposlenih u ovom 
preduzeću sa stepenom stručne spreme i opisom radnog mesta.i to na osnovu Zakona o 
slobodnom pristupu informacijama od javnog značaja. 

Odbornik Jole Pešić je izjavio da nije zadovoljan dostavljenim odgovorom iz JKP 
„Parking servis“ u vezi zakonitosti naplate  parkiranja  jer nije njih ni pitao nego „pravnu 
službu grada“. 

Zatim su odbornici postavljali nova odbornička pitanja.

Odbornik   Duško Selaković  je   tražio  da  mu  se  dostavi  detaljan  izveštaj    o 
izvršenju usluga po ugovoru  po svim aproprijacijama,  ekonomskim klasifikacijama , 
pozicijama i imenima  iz budžeta za 2011. godinu.

Odbornik  Milijan Minić je postavio odborničko pitanje preduzeću „Vodovod“ 
koliko je korisnika na osnovu potvrda izdatih od strane MZ Preljina priključeno u 2011. 
godini na vodovodnu, a koliko na kanalizacionu mrežu.  

Postavio je pitanje inspekcijskoj službi koliko je nelegalno priključenih građana 
na vodovodnu i kanalizacionu mrežu u MZ Preljina u 2011. godini. Šta je urađeno sa 
građanima koji su dobili  rešenje pre 6 i više meseci i  tražio da se dostavi kompletan 
spisak za sve građane kojima je istekao rok od 6 meseci.

Takođe je pitao ko je u ime grada (Skupštine) garantovao za građane koji žive u 
stambenoj zgradi u Preljini  da će obaveze u vezi plaćanja priključka  na kanalizacionu 
mrežu izmiriti za 5 meseci. Tražio je da predsednik Saveta MZ Preljina dostavi spisak 
građana  koji  su  izmirili  obaveze  plaćanja   za  priključak  na  kanalizacionu  mrežu 
zaključno sa 31. 12. 2011. godine.



Odbornik  Predrag Blagojević je postavio odborničko pitanje da li  je potrebno 
donošenje odluke o plaćanju troškova ovlašćenoj agenciji za vanrednu kontrolu kvaliteta 
pritiska gasa u mreži u Čačku.  

Odbornik   Rade Vlastelica je  postavio   odborničko pitanje ko su 50 najvećih 
dužnika po osnovu  poreza na imovinu i  komunalne takse na isticanje firme na dan 31. 
12. 2011.godine i to po kategorijama za pravna lica, fizička lica i preduzetnike.

Odbornik Milka Vučić je postavila pitanje da li je pravno moguće da Skupština 
donese   odluku  o  socijalnim  davanjima  kojom bi  bilo  propisano  da  se  trudnicama  i 
porodiljama isplaćuje iznos i to za zaposlene do pune plate, a za nezaposlene  i članove 
registrovanih poljoprivrednih gazdinstava  po 10.000,00 mesečno. 

Takođe je pitala, ukoliko se ta odluka donese, da li se  ta sredstva mogu izdvojiti 
iz budžeta grada Čačka. 

Istovremeno je ponovila ranije postavljeno pitanje da li se može rešiti problem 
gužve  u  saobraćaju  na  skretanju  sa  kružnog  puta  ka  preduzeću  „Sloboda“  izmenom 
režima rada semafora.

***

Predsednik Skupštine je, s obzirom da je dnevni red za današnju sednicu iscrpljen, 
zaključio pedeset šestu sednicu Skupštine u 14 sati i 10 minuta.

Ceo tok sednice Skupštine  je snimljen.

SKUPŠTINA GRADA ČAČKA
Broj: 06-4/12-I

26. januar 2012. godine 

          SEKRETAR                                                                      PREDSEDNIK
Skupštine grada Čačka,                                                      Skupštine grada  Čačka,
  Ljubodrag Petković                                                                      Veljko Negovanović

Zapisnik sa  56. sednice usvojen je na  57. sednici Skupštine grada, održanoj  9. 
februara 2012. godine.
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